

5D4N

PENANG & IPOH

TC: MY-PEN-IPH-5DGRP-SQ

cuti-cuti MALAYSIA

TOUR HIGHLIGHTS

PENANG ~ GEORGETOWN

- ✓ Visit Street Art- Wall Painting
- ✓ Clan Jetties
- ✓ Khoo Kongsi (Entrance fee RM15/adt & RM1/Chd)
- ✓ Peranakan Baba & Nyonya Mansion (Entrance fee RM25/adult & RM12/child)
- ✓ Penang Hill-Funicular Train (Train Ticket RM30/adult & RM15/child), Panoramic View of Georgetown
- ✓ Kek Lok Si Temple

IPOH OLD TOWN

- ✓ Ipoh Old Town
- ✓ Concubine Lane
- ✓ Mural Art Lane
- ✓ Pamelo Orchard
- ✓ Kek Lok Tong
- ✓ Gaharu Tea Valley
- ✓ Kellie's Castle (Entrance fee RM20/adult & RM10/child)

PACKAGE INCLUSIVE:

- ✓ Return economy air ticket by Singapore Airlines;
- ✓ 04 nights hotel stay based on twin sharing;
- ✓ Tour are conducted in English or Mandarin speaking (subject to arrange by land operator);
- ✓ Meals provided as per itinerary unless specified (for Group departure only);
- ✓ Admission fee as per itinerary (for Group departure only)

PACKAGE EXCLUSIVE:

- ✗ Airport Taxes & fuel charges;
- ✗ MALAYSIA TOURISM TAX at RM10/room/night pay upon hotel check-in;
- ✗ PENANG STATE Local Govt Fee (Penang Only) at RM10/room/night pay upon hotel check-in;
- ✗ Driver & Guide Tipping RM10 per pax per day;
- ✗ TL Tipping SGD2 per pax per day (if any);
- ✗ Personal Travel Insurance;
- ✗ Travel Visa (if any);
- ✗ Incidental bill or other personal expenses etc.

Remarks: *Group size of Min 10 Adults to depart. (If Less than 10 Adults may will base on FIT departure but will Excluded of entrance fee & meals.)

*Sequence of itinerary is subject to change without prior notice. In the event of discrepancy between English and Chinese itineraries, refer to the English version itinerary.

DAY 1 SINGAPORE ✈️ PENANG

(L: X / D: X)

Upon arrival at Penang airport. Lunch at local hawker center (**own expenses**). After lunch proceed for the tour:

- Georgetown Street Art – Wall Painting
- Clan Jetties
- Khoo Kongsi
- Peranakan Baba & Nyonya Museum

After tour, drop-of at **Gurney Drive Hawker center** for your dinner (**own expenses**)

After dinner, transfer to hotel check in. Hotel: NEO+ hotel Penang or similar

DAY 2 PENANG – IPOH

(Breakfast / L: X / D: local restaurant)

After breakfast, and check-out hotel. Transfer to Ipoh (*est 4-5hrs drive journey*).

Lunch at **Ipoh famous Bean Sprout Chicken Rice** (**own expenses**). After lunch proceed for the tour:

- Concubine Lane
- Ipoh Old Town
- Mural Art Lane

After dinner, check-in hotel.

Hotel: WEIL hotel Ipoh or similar

DAY 3 IPOH

(Breakfast / L: Curry Chicken Bread / D: local restaurant)

After breakfast, proceed for the tour:

- Pamelo Orchard Farm
- Kek Lok Tong
- Gaharu Tea Valley
- Kellie's Castle

Lunch at **Ipoh famous Curry Chicken Bread**.

After dinner, transfer back to hotel.

Hotel: WEIL hotel Ipoh or similar



DAY 4 IPOH – PENANG

(Breakfast / L: Nyonya cuisine / D: local restaurant)

After breakfast, and check-out hotel. Morning transfer back to Penang.

Lunch at **Penang famous Nyonya cuisine**. After lunch proceed for the tour:

- Penang Hill via Funicular Train for panoramic view of Georgetown city.
- Kek Lok Si Temple

After tour, check-in hotel.

Hotel: NEO+ hotel Penang or similar

DAY 5 PENANG ✈️ SINGAPORE

(Breakfast)

Free at own leisure till time transfer to airport for departure home.



Flight Schedule :

SIN-PEN	SQ134 SIN-PEN 0945-1110 hrs
PEN-SIN	SQ135 PEN-SIN 1515-1655 hrs

*Flight timing subject to change base on airline schedule with/without pre-notice.

✈️ 2024 Group Departure Date :

01 – 06 JUN	20 – 24 JULY	17 – 21 AUG
14 – 18 SEP	26 – 30 OCT	16 – 20 NOV
14 – 18 DEC		

WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS

A member of: NTA

OUR OUTLETS:



f wtstravel

☎ +65 9116 6994

📷 wtstravelsg

🌐 wtstravel.com.sg

@ enquiries@wtstravel.com.sg

DISCLAIMER Images featured are for provisional purpose only. The sequence of the itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator and flight schedule is subject to airline in use. We reserve the right to alter the sequence or change or amend the itinerary if necessary with or without notice especially some sightseeing are based on seasonal with no guarantee. All flight and hotel are subject to final confirmation. *Term and conditions apply. Revised 15 Apr 2024.

5天4晚

檳城 & 怡保 之旅

TC: MY-PEN-IPH-5DGRP-SQ

cuti-cuti MALAYSIA

景点特色

檳城 ~ 乔治市

- ✓ 参观街头艺术 - 壁画
- ✓ 姓氏桥码头
- ✓ 龙山堂邱公司 (入门票RM15/成人 & RM1/小孩)
- ✓ 峇峇和娘惹博物馆 (入门票RM25/成人 & RM12/小孩)
- ✓ 升旗山缆车 (缆车火车票RM30/成人 & RM15/儿童), 俯瞰乔治市全景
- ✓ 极乐寺、七层万佛塔、铜观音像

怡保古城

- ✓ 怡保老城区
- ✓ 二奶巷
- ✓ 壁画艺术巷
- ✓ 柚子果园
- ✓ 极乐洞
- ✓ 务边沉香山茶园
- ✓ 凯利城堡 (入门票 RM20/成人 & RM10/小孩)

团队出发 - 配套包含:

- ✓ 往返航空经济舱机票;
- ✓ 05晚酒店住宿, 二人一室;
- ✓ 餐食顺序根据行程提供;
- ✓ 导游全程以英文或中文解说 (视当地旅社安排);
- ✓ 餐食顺序根据行程提供 (仅限团队出发而已);
- ✓ 景点门票 (仅限团队出发而已)

团队出发 - 配套不包含:

- ☒ 机场税 燃油税;
- ☒ 马来西亚旅游税 RM10/房/晚, 酒店登记入住时支付;
- ☒ 檳城州地方政府费 (仅限檳城) RM10/房/晚, 酒店登记入住时支付;
- ☒ 司机/导游小费 RM10/人/天;
- ☒ 领队小费 SGD2/人/天 (如有);
- ☒ 个人旅游保险;
- ☒ 旅游签证 (如需);
- ☒ 杂费或个人消费

备注:

- 团队出发人数至少为 10 名成人。(若团队人数少于 10 人, 或将以散客出发为准, 散客将不含入场费和餐费。)
- 行程顺序如有更改, 恕不另行通知。若中英文行程有差异, 请以英文版本行程为准。

第一天 新加坡 ✈️ 檳城

(午: X / 晚: X)

抵达檳城机场后, 前往享用午餐于当地小贩中心 (自费)。午餐后, 开始游览:

- 乔治市街头艺术-壁画
- 姓氏桥码头
- 龙山堂邱公司
- 峇峇和娘惹博物馆

游览结束后, 在Gurney Drive小贩中心用晚餐 (自费) 晚餐后, 送往到酒店办理入住手续。

住宿: 檳城 NEO+ hotel 或同级

第二天 檳城 - 怡保

(早餐 / 午: X / 晚: 当地餐厅)

早餐后, 办理退房手续。驱车前往到怡保 (大约 4-5小时的车程)。在怡保著名的芽菜鸡饭店享用午餐 (自费)。午餐后, 继续游览:

- 二奶巷 ~ 这条巷子在过去曾是富有人家庭的二奶 (妾) 居住的地方, 因此得名。游客可以在这里欣赏到保存完好的历史建筑, 探索独特的文化氛围, 以及品尝当地小吃和购买纪念品。
- 怡保老城区
- 壁画艺术巷

游览结束后办理酒店入住手续。

住宿: 怡保 WEIL hotel 或同级

第三天 怡保

(早餐 / 午: 咖喱面包鸡 / 晚: 当地餐厅)

早餐后, 开始游览:

- 柚子果园
- 极乐洞
- 务边沉香山茶园

▪ 凯利城堡 ~ 一座位于马来西亚檳城州的历史建筑, 位于怡保市。该城堡是由一位名叫威廉·凯利的苏格兰工程师于20世纪初建造。游客可在这里探索城堡的宏伟建筑, 了解丰富历史故事, 及欣赏周围壮丽的自然景色。

在怡保著名的咖喱鸡面包店享用午餐。

游览结束后, 返回酒店休息或自由活动。

住宿: 怡保 WEIL hotel 或同级



第四天 怡保 - 檳城

(早餐 / 午: 娘惹餐 / 晚: 当地餐厅)

早餐后, 办理退房后, 驱车返回檳城。

在檳城著名的娘惹料理餐厅享用午餐。午餐后继续游览:

- 乘坐缆车前往檳城山顶, 欣赏乔治市的全景。
- 极乐寺 ~ 是马来西亚檳城一座著名佛教寺庙。这座寺庙建于19世纪末, 融合了中国、泰国和缅甸的传统建筑风格。极乐寺占地面积广阔, 内部有多座佛塔、殿堂和雕塑, 其中最著名的是尊高达30米的观音菩萨雕像, 是檳城的地标之一。游客可以在寺庙内欣赏到壮观的景色, 感受宁静的氛围。

游览结束后, 办理酒店入住手续。

住宿: 檳城 NEO+ hotel 或同级



第五天 檳城 ✈️ 新加坡

(早餐)

早餐后, 自由活动至退房后, 送往机场搭乘航班返回家园, 留下与贵宾旅运甜蜜的回憶!

航班详情:

SIN-PEN	SQ134 SIN-PEN 0945-1110 hrs
PEN-SIN	SQ135 PEN-SIN 1515-1655 hrs

注: *以上航班时刻所显示的時刻表仅供参考, 如有变动恕不另行通知。

✈️ 2024 团体出发日期:

01 - 06 JUN	20 - 24 JULY	17 - 21 AUG
14 - 18 SEP	26 - 30 OCT	16 - 20 NOV
14 - 18 DEC		

WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS



A member of: NTA

OUR OUTLETS:



f wtstravel

☎ +65 9116 6994

📍 wtstravelsg

🌐 wtstravel.com.sg

@ enquiries@wtstravel.com.sg

DISCLAIMER Images featured are for provisional purpose only. The sequence of the itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator and flight schedule is subject to airline in use. We reserve the right to alter the sequence or change or amend the itinerary if necessary with or without notice especially some sightseeing are based on seasonal with no guarantee. All flight and hotel are subject to final confirmation. *Term and conditions apply. Revised 15 Apr 2024.